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Jaarverslag van de Medezeggenschaps Raad (MR) schooljaar 2022/2023  
 
Beste ouders/verzorgers,  
 
Opnieuw is er een schooljaar voorbij. Als MR kunnen we terugkijken op een rustig jaar. We hebben 
drie keer een vergadering gehouden. Een gedeelte van de vergadering werd ook bijgewoond door de 
directeur, dhr. A. Paardekooper.   
We bespraken de schoolgids, draai boek Covid, hitte protocol, vakantierooster, formatie voor het 
komende schooljaar, overblijven en veiligheid op het schoolplein. Waar nodig gaven we advies en 
gaven instemming.  
 
Ook werd het thema Nieuwbouw weer opgepakt. Er werd nagedacht over de locatie, de voor- en 
nadelen van verschillende opties. Ondertussen heeft de Gemeente Veere een plan besproken met de 
buurtbewoners. T.z.t hoort u hier meer over.   
In het verlengde hiervan is er een enquête uitgezet over BSO.  
De KOW gaat dit onderwerp verder uitwerken.  
In één van de vergaderingen schoof een aantal IR leden aan. Dit was naar aanleiding van een vraag 
vanuit ouders over de kledingregels. We hebben hier met elkaar over gesproken zodat we elkaars 
visie hierop weten. De IR is daarna weer in gesprek gegaan met betreffende ouders. De MR staat 
achter de visie van de IR.  
 
Het schoolplan voor de komende vier jaar hebben we ook besproken. In dat plan staat beschreven 
waar de school aan werkt komende jaren. Omdat dit nog niet helemaal definitief is wordt dat weer in 
één van de volgende vergaderingen besproken.  
Verder waren er nog vragen over het huiswerk in de groepen. Het is zo dat de kinderen in een hogere 
groep steeds wat meer huiswerk krijgen. Dit is om ze alvast voor te bereiden op het huiswerk wat ze 
op het Calvijn College gaan krijgen. Er zit een logische opbouw in.  
We kunnen terugkijken op een jaar waarin we een goede samenwerking hadden met de directeur, de 
IR en ouders. Dank daarvoor. 
  
Met vriendelijke groet, namens de MR, Elize Weststrate  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Komen en gaan binnen de MR 
 
Ha allemaal,  
'Zou jij soms in MR willen?' vroeg een collega.  
Daar had ik eigenlijk nog nooit echt over nagedacht.  
Na wat informatie verzameld te hebben, heb ik hier mee ingestemd.  
Mijn naam is Ilse de Visser en ben leerkracht van groep 5.  
Het is belangrijk om mee te denken over keuzes en beslissingen die gemaakt moeten worden voor 
onze school. 
Zo zorgen we er als ouders en personeel samen voor dat het goed toeven is op de Eben-Haëzer! 
Juf Ilse de Visser 
 
Beste lezer,  
Als nieuw lid van de MR is mij gevraagd mijzelf voor te stellen. 
Mijn naam is Carla Wondergem, moeder van Roza uit groep 3. 
Zij is de jongste van onze 4 kinderen. 
Naast mijn gezin en werk als verzorgende IG, vind ik een vrijwillige bijdrage aan de maatschappij ook 
belangrijk, waaronder ook de school behoort. 
Goed Bijbels onderwijs op een veilige en mooie school is in het belang van onze kinderen. 
Met de nieuwbouw in het vooruitzicht en alle andere spelende zaken, vind ik een vrijkomende plek in 
de MR een goede manier om hieraan bij te dragen. 
m.v.g Carla Wondergem 
 

Beste ouders/verzorgers,  

Na een aantal jaren in de MR te hebben gezeten is het nu tijd voor afscheid. Ik mag terug kijken op 

een goede tijd. Ik vond het leuk om op deze manier een steentje bij te dragen aan de 

Eben Haézerschool. Zodra je er meer bij betrokken bent kun je zien hoe hard er gewerkt wordt! 

Gelukkig is er een ouder gevonden die mijn plaats inneemt. Bij deze wil ik nog een oproep doen aan 

alle ouders/verzorgers om tijd vrij te maken om iets op school te doen. Er is vast wel een taak die 

past! Hoe vaker je op school komt, hoe beter je de kinderen en leerkrachten leert kennen. Bovendien 

is het belangrijk dat de ouders/verzorgers betrokken zijn op onze school en zo samen “school” zijn. 

Iedereen bedankt voor het vertrouwen en de gesprekken in de afgelopen jaren! Hartelijke groeten, 

Elize Weststrate  

Beste ouders, 

Na ruim drie jaar in de MR gezeten te hebben ga ik de MR en ook de Eben-Haëzerschool verlaten. We 

hebben al die tijd met elkaar en met de directie en IR samen gewerkt om het goede te zoeken voor 

de Eben-Haëzerschool als geheel, maar ook voor de leerlingen, ouders en personeel. Het was een 

mooie tijd waarin we veel goede en afwisselende zaken hebben besproken en over na hebben 

gedacht. Ik heb er alle vertrouwen in dat dit in de toekomst wordt voortgezet.  

Hartelijke groet, Ruud van Putten 


